
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONSSTYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2018–10–23

Protokoll styrelsemöte S23 2018–10–23

Närvaro: Anna Qvil Ordförande
Viktor Claesson Propagandamästare
Fred Nordell Skattmästare
Axel Syrén Cafémästare
Erik Gralén Näringslivsansvarig. Fr.o.m. §11
Henrik Olsson Källarmästare. Fr.o.m. §11
Sebastian Hegardt Programmästare
Daniel Jannemyr Åhlin Sexmästare
Jesper Grahm Överphös. Fr.o.m. §7
Gillis Oldfeldt Vice Ordförande
David Larsson Revisor
Lars Gustafson Revisor
Christina Zhou Kårkontakt TLTH
Martin Bergman
Oskar Ström
Johannes Törnblom

§1 OFMÖ Ordförande Anna Qvil förklarade mötet öppnat klockan 12:15.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Mötet beslöt att adjungera följande:

• Martin Bergman

• Oskar Ström

• Johannes Törnblom

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes utan tillägg.

§5 Föregående
mötesprotokoll

Inga föregående mötesprotokoll att godkänna.

§6 Val av justerare Mötet beslöt att välja Fred Nordell till medjusterare.

§7 Information från
kåren

Ansökan om att nominera till fullmäktige är fortfarande öppen.

Det kommer hållas tentafrukost veckan ut.

Kåren kommer utlysa posten Jubileumsgeneral igen, på grund
av avhopp.
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§8 Information PLCD Punkten föll på grund av att Hannes ej var närvarande.

§9 Information från
kollegierna

Sexkollegiet - Kommer hållas en pubrunda den 3:e december för
musikhjälpen.

Infokollegiet - Har pratat om G-suite och instagram, bland an-
nat hur sektionerna och kåren kan synas mer.

Cafékollegiet - Pratade allmänt om problem de haft. W-sektionen
funderar på att starta upp ett café. LED café har ont om jobbare,
men har lyckats starta sin verksamhet.

§10 Bokslut Blev färdiga med 2015, som klubbades igenom. Inget nytt att rap-
portera om 2016 eller 2017 dock.

§11 Bonsai Mötet diskuterade bonsai som ett tillägg till facebook.

Mötet tog upp att vi diskuterade på ett tidigare möte att vi inte
vill använda bonsai efter nollningen och att det därför att dumt
att binda upp sig på det nu.

§12 Disk i
kök/köksaccesser

Köksfunktionärerna i Sexmästeriet har haft problem med att var-
je gång de ska arbete så har det funnit högar med disk på bänkar-
na. Förutom att det är irriterande blir det extra arbete som ej ska
ligga på dem. När man använder sig av köket är man skylldig
till att se till att allt diskas, torkas samt läggs tillbaka.

Mötet diskuterade anledningen och det togs upp att köksdörren
ofta står öppen. Därför kommer obehöriga även in.

Mötet föreslår att i förebyggande syfta sätta upp bilder på köks-
mästaren med texten att städa efter sig, detta för att många tro-
ligtvis gör det för att de inte tänker på det och är slarviga.

§13 Sälja gamla hoodies Det finns gamla Datatekniksektionen hoddies i buren. Mötet blev
tillfrågat var det kommer ifrån. Svar gavs att de är till för försälj-
ning och har funnits i minst 7 år.

§14 Stabsvalberedning Fred Nordell som Øverphøs 2019 nominerade en valberednings-
grupp för valet av stab som kommer hållas innan HTM-Val. Freds
nomineringsgrupp bestod av: Fred Nordell, Emil Wihlander, Oskar
Ström och Axel Syrén.

Fred Nordell gav sin motivering för dessa kandidater.

Mötet beslöt att godkänna valberedningsgruppen.
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§15 Kundvagnar Det finns ett antal kundvagnar i iDét som används för transport.
De har blivit fler på sistone vilket är ett problem då vi har fler än
behövs. Mötet frågades vad vi bör ta för åtgärd.

Möte beslöt att Henrik Olsson ska ta hand om överskottet kund-
vagnar.

§16 Omvärldsbevakning Inget nytt att rapportera.

§17 Ekonomisk status Vi har två stora utgifter till E-sektionen för vinsten av Teknikfo-
kus och Utedischot. Dessa är dock planerade och ingår i budge-
ten.

§18 Beslutsuppföljning Inget på beslutsuppföljningen.

§19 Utskottsrapporter Inget märkvärdigt.

§20 Entlediganden av
funktionärer

Ingen att entlediga.

§21 Val av funktionärer Mötet beslöt att välja in:

• Hugo Hildeman till Funktionär inom programmästeriet

• Linus Åbrink till Funktionär inom programmästeriet

• Elias Vernersson till Funktionär inom programmästeriet

§22 Meddelanden Se till att skriva era ekonomiska berättelser. Att få klart det i tid
är gynsamt.

Café kommer hållas stängd denna veckan och nästa på grund av
tenta plugg.

den 10:e november planeras en ölresa. Efter tentorna planeras
det även ett killergame med D och E. Mer info kommer.

§23 Övrigt Inget övrigt.

§24 OFMA Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 12:46.
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Mötessekreterare

Viktor Claesson
Propagandamästare

Mötesordförande

Anna Qvil
Ordförande

Justeras

Fred Nordell
Skattmästare
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